
	
 
 

23.oktober	2018	
	
	
	
Åpent	brev	fra	kombinertkomiteen	
	
	
Kombinertkomiteen	har	lest	referatet	fra	høstmøte	i	hopp,	lagt	ut	på	skiforbundet.no	
23.10.18	og	ønsker	å	komme	med	en	tilbakemelding	på	dette.	
		
Vi	registrerer	at	hopp	opplever	utfordringer	i	samarbeidet	med	kombinert	om	satsning	
på	jentene.	Det	beskrives	at	hopp	og	kombinert	"konkurrerer"	og	"kniver"	om	de	samme	
utøverne,	og	at	det	foregår	en	drakamp	om	unge	utøvere.	Dette	er	en	beskrivelse	vi	ikke	
kjenner	oss	igjen	i.		
	
Vårt	fokus	er	å	oppfordre	unge	utøvere	til	å	drive	med	så	mye	som	mulig	-	så	lenge	som	
mulig.	Vi	oppfordrer	til	deltakelse	i	både	hopp	og	kombinert,	også	etter	junioralder.	Vi	
har	fokus	på	å	skape	trygge	og	gode	utviklingsmiljø,	hvor	utøverne	er	i	sentrum	for	egen	
utvikling.		
I	samarbeidsprosjektet	som	er	støttet	av	Olympiatoppen	opplever	vi	at	samarbeidet	
fungerer	godt	og	synes	det	er	svært	beklagelig	dersom	hopp	opplever	det	annerledes.	
		
Vi	kommer	til	å	fortsette	vårt	arbeid	for	å	fremme	kvinnekombinert	for	å	gi	utøvere	som	
ønsker	å	drive	med	kombinert	et	godt	tilbud,	vi	har	også	et	ansvar	for	å	fremme	grenen	
internasjonalt.	Samtidig	har	vi	fokus	på	at	det	aller	viktigste	er	å	jobbe	for	å	rekruttere	
skiløpere.	Om	de	etterhvert	velger	én	gren	for	satsning	må	være	opp	til	hva	den	enkelte	
selv	brenner	for.	
		
Vi	registrer	også	at	det	skrives	i	referatet	at	det	er	forskjell	på	regler	for	NC	deltakelse	i	
hopp	og	kombinert	for	jenter.	Ift	kombinert	er	det	samme	regler	for	gutter	som	for	jen-
ter,	15-og	16-åringer	får	delta	i	samråd	med	trener	og	søknad	til	NC-koordinator.	
		
Vi	håper	dette	er	klargjørende	for	kombinerts	standpunkt	og	vil	gjøre	vårt	aller	beste	for	
godt	og	konstruktivt	samarbeid	også	i	fortsettelsen.	
  
 
	
For	kombinertkomiteen	
	
Linda	Svendsrud	
Kvinnekoordinator	

 


